
Előterjesztés a 2016.06.28. -i képviselő testületi ülésre.
 
Tárgy: A polgármester beszámolója, az előző ülés óta végzett munkájáról.
Előadó: László Attila polgármester.

Tisztelt Képviselők!

1. A közmunkaprogramban küzdünk néhány problémával, de alapvetően működik. A krump-
link nagyon szép, kipalántáztuk a cseresznyepaprikát, fűszerpaprikát, lecsópaprikát, paradi-
csomot. Elültettük az uborkát, nagyon szépen kikelt, de pótolni is kellett néhányat. Zöldbor-
sót már szedtünk 37 kilogrammot, melyből 10 kg. frissen meg is főztek az óvodakonyhán.
Egyedül  a  magról  vetett  hagymánk nem kelt  ki  rendesen,  ezért  fölrobiztuk,  és  helyette
gyöngybabot ültettünk. Még ültettünk tarkababot és céklát.  Nevelünk vörös és fehér ká-
posztapalántát, valamint karalábét. Még vásároltam egy öntözőszivattyút, a többször javított
helyett. A hosszú távú közmunkaprogramban vásároltam két darab Stihl fűkaszát, és egy
Stihl motorfűrészt. A fűnyírást is gyakrabban kell végeznünk, az időjárás miatt. A futballpá-
lyát is heti gyakorisággal lenyírtam.

2. A Téti Takarékszövetkezet küldöttgyűlésén vettem részt..
3. Az aljegyzői iroda elkészült, a kultúrházból hoztunk át ideiglenesen székéket, majd cserél-

jük.
4. Őri Csaba megcsinálta a riasztót az önkormányzat épületében, és a műhelyben, raktárakban.
5. Az új telefonközpont is beszerelésre került. Ez a 2 beszerzés, hiszen a testület döntött róla

,szerepel a lejárt határidejű határozatoknál.
6. Az Mtz első kerekére vettem gumit Pápán, ugyanitt a Sipos Ede alpolgármester pótkocsiján

tönkrement kerék helyett is sikerült vásárolni, amit visszaadtunk neki.
7. A strand festését a Pirka Jenő közmunkással befejeztettem, mivel az Ifjúsági Klub, ígérete

szerint nem jelentkezett. A strand bejáratával szembeni kanális hídon keletkezett egy nagy
üreg, a víz kimosta. Vittünk egy pótkocsi sárga földet, és kijavítottuk.

8. Az „Akácvirág túra” nagyon jól sikerült, közel százan vettek részt a túraútvonalon.
9. A temetőben mind a négy vízcsapnál a szikkasztóakna elkészül, a Pannon- Víz a közkifo-

lyókat még nem szedte fel, egyéb elfoglaltság miatt.
10. A gréderrel elegyengettük a temetővel szemben kihordott termőföldet. A tolólapról lesza-

kadt a vágó él, miután eléggé kopott volt, a SOKORÓ – ban vágattam újat, fölhegesztettem,
majd meggrédereztem a Szőlőhegy mindkét végén az utat, Koroncó felé Szentimréig, és a
Tekepuszta felé vezető utakat.   

11.  A Kormányhivatal és Levéltár ellenőrzést tartott a hivatalban, az iratok nem megfelelő tára-
zására tettek észrevételt, melynek rendbetételére tettek javaslatot.  

12.  Az aljegyzővel Társulási Tanácsülésen vettem részt, elfogattuk a Beszámolót a Társulás
2015.  évi  költségvetésének  végrehajtásáról,  meghallgattuk  a  T.K.S.Ö.  Gyermekjóléti  és
Szociális  Intézmény működésével  kapcsolatos  tájékoztatót.  A Téti  Kistérség  Sokoróaljai
Önkormányzatainak Gyermekjóléti és Szociális Intézménye, Család és Gyermekjóléti Köz-
pont, Család és Gyermekjóléti Szolgáltatások, intézmény vezetői munkakör betöltésének
pályázati kiírásáról döntöttünk.

13. Pápán megrendeltem a Contstar Kft.- nél a mulcsozót, amihez 532.130 forint előleget át-
utaltunk.

14. Az orvosi rendelő, önkormányzati lakás kerítését megrendeltem, a kivitelezőt várom egyez-
tetésre.

15. A Kovács Csilla intézményvezető díjátadásán, az óvoda 40 éves jubileumán vettem részt.
16.  A „Falu Májusfája” kidöntése, a fölajánlott és ellicitált fa elszállítása megtörtént.
17. Az óvoda és óvoda konyha munkatársait vittem kirándulni.



18. Az óvoda iroda helyiségét alakítottuk át, az épület előtt kivettük a tuját, megnyírtuk a futó
tuját, és alacsonyabbra vágtuk a nyírfa törzsét, amelyre virágot helyeztünk. 

19. A Pannónia Kincse LEADER Egyesület közgyűlésén vettem részt az aljegyzővel, ahol a Te-
rület- és Településfejlesztési Operatív Program (TOP) valamint a Gazdaságfejlesztési és In-
novációs Operatív Program (GINOP) kihívásai,  a Vidékfejlesztési Program (VP) aktualitá-
sai,  A 2014-2020-as Helyi Fejlesztési Stratégia végleges elfogadása az Irányító Hatóság
iránymutatásai alapján, voltak a napirendi pontok.

20. Tanévzárón voltam a Mórichida – i iskolában.
21. Három képviselő társammal főzőversenyen vettem részt a Gyarmat – i falunapon, tisztelete-

met tettem az Árpás – i falunapon is.
22. Polgárőreink a kisbusszal „Országos Polgárőrnapon” vettek részt Sopronban.
23. A temető ravatalozójánál kialakítandó teraszosításhoz, a Véland Krisztián vállalkozót kér-

tem meg, hogy szakmai szempontból véleményezze elképzelésünket, és számolja ki a szük-
séges szegély darabszámát, mely 30×6×50 méret, és 168 db.  A szegély darabja 850 forint
körül van.

24. Bejelentés érkezett, hogy a Szentén, és a Réce tónál fák dőltek a mezőgazdasági utakra. A
fákat összedaraboltuk és beszállítottuk az iskolaudvarba.

25. A Hunyadi út 11 szám alatti önkormányzati lakásnál, megkezdtük a melléképület tetőszer-
kezetének a javítását.

A 2016. évi megállapított szabadságomból június hónapban egy napot ( 2016. június 15.)
vettem igénybe. 

Kérem a képviselő-testületet a beszámolóm tudomásul vételére. 

Mórichida, 2016. június 23.          

                            

                                                            Tisztelettel: 

                                                                                              László Attila
                                                                                               polgármester


